

# CENTRAL BANK OF THE U.A.E.



# بنك الإمارات العربية المتحدة المركزي

Date: 13-6/2012  
Ref: 16-9<sup>th</sup>/2012

التاريخ: ١٣ / ٦ / ٢٠١٢  
الرقم: ١٦ / ٩ / ٢٠١٢

## LICENCE To Carry Out Moneychanging Business in the United Arab Emirates (Head Office)

## رخصة لمزاولة أعمال الصرافة بإدارة الإمارات العربية المتحدة (المقر الرئيسي)

In accordance with Federal Law No (10) of 1980 concerning the Central Bank, the Monetary System and Organization of Banking, and the Central Bank Board of Directors' resolution no. 1237/92, issued on 29/11/1992, regarding regulating of Moneychanging Business in the UAE.

بموجب أحكام القانون الاتحادي رقم (١٠) لسنة ١٩٨٠ في شأن المصرف المركزي والنظام المصرفي والمؤسسات المصرفية، وبقرار مجلس إدارة المصرف المركزي رقم ١٢٣٧/٩٢ الصادر في ٢٩/١١/١٩٩٢ بشأن تنظيم أعمال الصرافة في الدولة، بقدر مخصص.

Mr. Rusu Costel

السيد / أحمد عبد الله إبراهيم شكار

is hereby licensed to conduct moneychanging as follows

بمزاولة أعمال المصرفية تحت الاسم التجاري: مركز يونيفرسال للصرافة والتأجير العقاري

- Purchase and sale of foreign currencies in the form of banknotes, coins and travellers cheques
- Handling of remittance business

- شراء وبيع العملات الأجنبية في صورة صكوك ورقية ومعدنية وسيكات مسافرين
- ممارسة نشاط التحويلات النقدية

at the following address:

وذلك في العنوان التالي:

Al Wasl Building  
Shop No. 7 & 8  
Benyas Road, Deira  
P.O. Box: 6757, Dubai

بناية الوصل  
محل رقم ٧ و ٨  
شارع بني بنان، ديعة  
ص.ب. ٦٧٥٧، دبي

This licence is valid until 18/03/2013

في هذه الرخصة صالحة حتى ١٨ / ٣ / ٢٠١٣

المدير التنفيذي

د. خالد الرقابي والتفتيش على الصرافات

Executive Director

Banking Supervision & Examination Department

\* Renewal of Licence:

إصدار رخصة